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Cyklistforbundet Hillerød.  

Referat af bestyrelsesmøde d. 15. nov. 2023 kl. 

19.30. hos Henrik 
 

Deltager: Hanne, Leni, Ole, Mads, Henrik 

Afbud: Jesper, Patrick 

 

Dagsorden: 

1. Referent. Henrik 

 

2. Referat fra sidst (26. sep.).  

Hanne: pkt. 6, vellykket cykeltur med kommunen. Henrik var også med. 

Pkt. 7, Hanne undlod at rejse sagen om uansvarlig kørsel i parker på landsmødet. 

 

3. Cykelture. Start på planlægning. Hvor mange ture vil du arrangere. Evt. fællestur med 

Allerød CFB. (Peter Høstved) 

Leni vil helst højst være medturleder. Ideer: Æbelholt kloster, Esrum Møllegård. 

Henrik vil godt lave 2 igen. Også Ole, gerne sammen med Allerød, Halsnæs. 

Mads evt. medturleder. foreslår Eghjorten (børnefamilier), den skulle være sikker. 

Hanne 2-3 ture. Vaserne. Mangholm. Kulturhus Skævinge.  

Solbjerg Engsø og Alsønderup Engsø. 

Jesper? 

Ca. 7-8 ture i alt. 

 

4. Fælles cykelkatalog med andre afdelinger. Tilbud fra Cyklistforbundet.   

Hanne. Evt. hvis hver afdeling får sin side. 

 

5. Hvervning af nye medlemmer. Hvordan kan det foregå. 

Cykelturene, hvor meget skal vi reklamere der. Helst uden at presse. Får man stadig rabat 

første år? 

 

6. Nyt fra ABT udvalg  Leni 

https://dagsordener.hillerod.dk/vis/pdf/bilag/a1541178-3d77-4925-96c9-

65088bb3d966/?redirectDirectlyToPdf=false 

Tromlepladsen 

Helsingørsgade 

Ullerød Nord, Enebakken. Ikke nødvendigvis med asfalt. 

Sti Frederiksværksgade gennem tunnelen Præstevej til Guldhalevej 

Favrholm Alle 

Salpetermosestien, færdig 2024. 

Pøleåstien, 

Stationssti Favrholm udsat til primo 2025. 

Jespervej parkeringsforhold, høring. 

Batzkes Bakke afventer fondsansøgning. 

 

 

7. Info fra Landsmøde d. 28. okt.  Hanne 

Strategi for DCF blev fremlagt. 

Formandens beretning; Forringelse med pladsbestilling og betaling til Helsingør og Roskilde. 

Transport på landet ikke nødvendigvis offentlig, men grøn med cykler oveni. 

Arbejdsprogram. Fremkommelighed, cyklen som grøn transport, Cykling - en sund transportform 

Valg til bestyrelse:  

 

8. Hvordan kan vi påvirke cyklistforholdene ved ombygning af Hillerød Station. trafik, 

vej og park er ved at se tegninger nu og vi har fået navn på en kontaktperson. Hanne/Alle 

Vi må godt komme med input. Kan vi få lov at se tegningerne inden vi kommer med input. 

Hanne spørger. 

 

https://dagsordener.hillerod.dk/vis/pdf/bilag/a1541178-3d77-4925-96c9-65088bb3d966/?redirectDirectlyToPdf=false
https://dagsordener.hillerod.dk/vis/pdf/bilag/a1541178-3d77-4925-96c9-65088bb3d966/?redirectDirectlyToPdf=false
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9. Cyklistforholdene i midtbyen  

Hanne: Møde med lokalrådet. Otto Anker Nielsen: Brede sammenhængende cykelstier. Ikke 

blandet cykel/gang. Dårlig karakter til Hillerød station.  

Leni: Der bruges ingen penge til forbedringer i midtbyen, Jespervej, Skansevej, Langesvej, 

Milnersvej, Helsingørsgade, Østergade. Mindre biltrafik forudsætter bedre cykeltrafik. 

 

  

1O. Samarbejde med klimarådet /Hanne 

Inviteret til møde d. 29. nov. 15.30. Hanne + Henrik deltager og aftaler forberedelsesmøde 

tirsdag 21.11 kl 10. 

 

 

11. Dato for generalforsamling og næste 2 møder. Tag kalender med. 

d. 13. dec. kl. 12 i royal stage cafeteria. Frokost og cykeltur til ny station Favrholm. 

d. 24. jan. Kl. 19.30 i frivilligcenter. 

13. marts (eller 6. eller 20 marts) generalforsamling.  


